



RAIMONDI COLLEGE

2 Robinson Road

Hong Kong

Tel. (852) 2522 2159

Fax. (852) 2525 6725

<http://www.raimondi.edu.hk>

Ref:

Date: 13 January 2021

Dear Parents/Guardians,

Re: Presale of goudong 2021

This year, “GouDong 2021” has established an online shop in order to promote the products designed by our students, we sincerely invite you to browse our social media and online store. Here are the details.

- Online Shop: www.goudong2021.com



Parents can use the promotion code “goudong2021” to enjoy 10% discount off

- Facebook page: <https://www.facebook.com/goudong2021/>



- Instagram page: <https://www.instagram.com/goudong2021/>



Please follow our pages. Should you have any enquiries, feel free to contact us via the online customer service in our online shop or Mr. H. Wong at 3469 9366. Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mr. Larry Yeung S T.
Principal



RAIMONDI COLLEGE

2 Robinson Road

Hong Kong

Tel. (852) 2522 2159

Fax. (852) 2525 6725

<http://www.raimondi.edu.hk>

Ref :

敬啓者：

有關鴻運當牛校內認購

本年【高檔2021 鴻運當牛】會使用網上平台推銷學生設計的產品，我們誠邀您瀏覽我們的社交媒體和網頁。詳情如下：

- 網頁：www.goudong2021.com



家長只要在結帳時輸入「goudong2021」便可以享用九折優惠！

- Facebook 專頁：<https://www.facebook.com/goudong2021/>



- Instagram 專頁：<https://www.instagram.com/goudong2021/>



請瀏覽我們的專頁以獲得最新消息。如有查詢，請隨時通過我們網店的在線客戶服務與我們聯繫或致電3469 9366 聯絡黃顯暉老師。

此致
貴家長/監護人

高主教書院校長

楊世德謹啟

二零二一年一月十三日